
ЗАПИСНИК 

са седнице Комисије за урбанизам, комуналне делатности и заштиту животне 
средине 

Седница Комисије за урбанизам, комуналне делатности и заштиту животне средине 
одржана је у среду, 31. јануара 2024. године у 13:00 часова у сали Градског већа 
града Ваљева. 

Седницу је отворио и истом председавао Радоица Рстић, председник Комисије. 

Седници су присуствовали Иван Илић, заменик председника Комисије, и чланови, 
Драган Поповић Поп, Ивана Петарић и Саша Јевтић. 

Седници нису присуствовали из оправданих разлога Ивана Крсмановић и Драган 
Васиљевић. 

Од 7 чланова Комисије било је присутно 5 члана и стекли су се услови за рад 
Комисије. 
Поред чланова седници су присуствовали: Иван Филиповић, директор ЈКП 
“Водовод-Ваљево“ Ваљево, Иван Бељић, директор ЈП „Колубара“ Стубо-Ровни, 
Јанко Гагић, директор ЈКП “Топлана Ваљево“, Драгутин Кузмановић, директор ЈКП 
“Видрак“ Ваљево,Зоран Петровић, директор Регионалног центра „Еко –Тамнава“ 
д.о.о Уб, Александра Павловић, шеф Одсека за ванредне ситуације и послове 
одбране, Одељење за послове органа града и Младен Симовић, секретар 
Скупштине града Ваљева. 
Записник је водила Соња Васиљевић, саветник у Одсеку за скупштинске и 
нормативне послове. 

Пре усвајања дневног реда Комисија је једногласно усвојила Записник са седнице 
која је одражана 20.децембра 2023.године. 

За седницу је предложен и једногласно усвојен следећи: 
 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 
 

1. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА РЕЦ „ЕКО-ТАМНАВА“ Д.О.О. УБ ЗА 2024. ГОДИНУ 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА РЕГИОНАЛНИ 
ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ „ЕКО-ТАМНАВА“ Д.О.О. УБ ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

3. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 
2024. ГОДИНУ 



4. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЈКП 
„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

5. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ УПРАВЉАЊА КОМУНАЛНИМ ОТПАДОМ ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 
2024. ГОДИНУ 

6. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ ОБАВЉАЊА ДЕЛАТНОСТИ ЗООХИГИЈЕНЕ ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

7. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ УПРАВЉАЊА ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

8. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ ОДРЖАВАЊА ЧИСТОЋЕ НА ПОВРШИНАМА ЈАВНЕ НАМЕНЕ ЈКП 
„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

9. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ УПРАВЉАЊА ГРОБЉИМА И САХРАЊИВАЊУ ЈКП 
„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

10. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ ОДРЖАВАЊА ЈАВНИХ ЗЕЛЕНИХ ПОВРШИНА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

11. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД-ВАЉЕВО“ ЗА 
2024. ГОДИНУ 

12. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
УПРАВЉАЊА И ОДРЖАВАЊА СЕОСКИХ ВОДОВОДА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД-ВАЉЕВО“ У 2024. ГОДИНИ 

13. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА-ВАЉЕВО“ ЗА 
2024. ГОДИНУ 

14. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА-
ВАЉЕВО“ ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2024. ГОДИНУ 

15. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ОБАВЉАЊА ДИМНИЧАРСКИХ УСЛУГА ЗА 2024. ГОДИНУ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА-ВАЉЕВО“ ВАЉЕВО 

16. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА УПРАВЉАЊЕ И КОРИШЋЕЊЕ 
РЕГИОНАЛНОГ ВИШЕНАМЕНСКОГ ХИДРОСИСТЕМА СТУБО-РОВНИ 
„КОЛУБАРА“ ЗА 2024. ГОДИНУ 



17. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА УПРАВЉАЊЕ И КОРИШЋЕЊЕ РЕГИОНАЛНОГ 
ВИШЕНАМЕНСКОГ ХИДРОСИСТЕМА СТУБО-РОВНИ „КОЛУБАРА“ ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

18. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ПЛАНА ЗАШТИТЕ И 
СПАСАВАЊА ГРАДА ВАЉЕВА 

I- II  

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА РЕЦ „ЕКО-ТАМНАВА“ Д.О.О. УБ ЗА 2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА РЕГИОНАЛНИ 
ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ „ЕКО-ТАМНАВА“ Д.О.О. УБ ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

Разматране су обједињеној расправи а гласале појединачно. 

Образложење дао је Зоран Петровић, директор Регионалног центра „Еко –
Тамнава“ д.о.о Уб  
За реч  се јавили  Драган Поповић Поп и дискусији се прикључио Драгутин 
Кузмановић, директор ЈКП“Видрак“ Ваљево. 
Одговоре и појашњења дао је Зоран Петровић. 
 
Комисија је једногласно, Скупштини града Ваљева предложила да донесе 

предложена Решења.  

 

III-X  

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 
2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЈКП 
„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ УПРАВЉАЊА КОМУНАЛНИМ ОТПАДОМ ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 
2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ ОБАВЉАЊА ДЕЛАТНОСТИ ЗООХИГИЈЕНЕ ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ УПРАВЉАЊА ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 



ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ ОДРЖАВАЊА ЧИСТОЋЕ НА ПОВРШИНАМА ЈАВНЕ НАМЕНЕ ЈКП 
„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ УПРАВЉАЊА ГРОБЉИМА И САХРАЊИВАЊУ ЈКП 
„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 
ПРОГРАМ ОДРЖАВАЊА ЈАВНИХ ЗЕЛЕНИХ ПОВРШИНА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

Предлози који се односе на рад ЈКП „Видрак“ разматране су у обједињеној расправи 
а гласала појединачно. 

Образложење дао је Драгутин Кузмановић, директор. 

За реч се јавио Драган Поповић Поп. 

Комисија је једногласно, предложила свих осам предлога Скупштини града да их 
донесе. 

XI-XII 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД-ВАЉЕВО“ ЗА 
2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
УПРАВЉАЊА И ОДРЖАВАЊА СЕОСКИХ ВОДОВОДА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД-ВАЉЕВО“ У 2024. ГОДИНИ 

Предлози под редним бројем 11 и 12 разматране су у обједињеној расправи а 

гласале појединачно. 

Директор ЈКП“Водовод –Ваљево“ Иван Филиповић, дао је образложење и 

појаснио предлоге. 

У дискусији су учествовали Ивана Петарић, Драган Попоцић Поп и Иван Илић. 

Комисија је једногласно, предложила оба предлога Скупштини града да их донесе. 

 
XIII-XIV-XV 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА-ВАЉЕВО“ ЗА 
2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА-
ВАЉЕВО“ ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2024. ГОДИНУ 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ОБАВЉАЊА ДИМНИЧАРСКИХ УСЛУГА ЗА 2024. ГОДИНУ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА-ВАЉЕВО“ ВАЉЕВО 



Тачке под редним бројем 13,14 и 15 разматране су у обједињеној расправи а 

гласале појединачно. 

Јанко Гагић, директор ЈКП “Топлана - Ваљево“ Ваљево је дао образложење и 
појаснио наведене предлоге. 
За реч се јавио Драган Поповић Поп.  
Комисија се једногласно изјаснила за сва три предлога и предложила Скупштини 

града да их донесе. 

XVI-XVII 
ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА УПРАВЉАЊЕ И КОРИШЋЕЊЕ 
РЕГИОНАЛНОГ ВИШЕНАМЕНСКОГ ХИДРОСИСТЕМА СТУБО-РОВНИ 
„КОЛУБАРА“ ЗА 2024. ГОДИНУ 
ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА УПРАВЉАЊЕ И КОРИШЋЕЊЕ РЕГИОНАЛНОГ 
ВИШЕНАМЕНСКОГ ХИДРОСИСТЕМА СТУБО-РОВНИ „КОЛУБАРА“ ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

Тачке под редним бројем 16 и 17 разматране су у обједињеној расправи а гласале 

појединачно. 
Иван Бељић, директор ЈП „Колубара“ Стубо-Ровни, дао је образложење. 

За реч су се јавили Иван Илић, Радоица Ратић и Драган Поповић Поп. 

Комисија се једногласно изјаснила за оба предлога и предложила Скупштини 

града да их донесе. 

XVIII 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ПЛАНА ЗАШТИТЕ И 
СПАСАВАЊА ГРАДА ВАЉЕВА 

Александра Павловић, шеф Одсека за ванредне ситуације и послове одбране, 
Одељење за послове органа града, дао је додатно образложење. 

Комисија се једногласно изјаснила и предложила Скупштини града да донесе 

предложени Закључак. 

 

 

 

КОМИСИЈА ЗА УРБАНИЗАМ, КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

И ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 

Бр: 06-5/2024-01/1 

 
 

                                                                                        ПРЕДСЕДНИК  КОМИСИЈЕ 

                                                                                                   Радоица Рстић 


